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Referat af skolebestyrelsesmøde mandag d. 21. november 2022 kl. 17:00-19:00 
Deltagere: Ane Palsberg, Sidsel Raben, Christoffer Korsbakke Mortensen, Sara 
Vinding, Nadja Tandrup, Dan Cui Priergaard, Anna-Signe Holst, Louise Nørholm, 
Sidsel Buhl, Mette Stæhr Niedersøe, Rikke Michan, Vilfred Højgaard 7.Z 

Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr-Niedersøe  
  

 
Afbud: Jeppe Hoffmeyer 9.Y 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:02 

Godkendelse af referat Godkendt 

Velkommen til 
elevrådsrepræsentanterne  

17:02-
17:10 

 Velkommen til Vilfred  

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:10-
17:30 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet  

Formanden: Intet at berette 
Skoleledelsen: Der har været formandsmøde. 
Søvn var på dagsorden. Forskudt mødetid blev 
diskuteret, og formændene var kritiske. Emnet 
bliver taget op igen.  
Der er i dag blevet sendt besked ud til 6. årgangs 
forældre om, at vi ikke deler klasser.  
Bestyrelsen anbefaler, at der skrives ud til 
samtlige forældre. 
Vi får pr. 1/12 ny skolechef. Susanne Poulsen.  
Medarbejderne: Intet at berette 
Elevrådet: Ønsker snackbod i kantinen – f.eks. 10-
mad. Skolen er åben for forslaget, men eleverne 
skal selv stå for det og komme med en plan for, 
hvordan det skal køre. Galla for 9. årgang i april – 
der skal forventningsafstemmes, og det forlyder, 
at eleverne gerne vil holde festen uden alkohol. 
Rikke går med på næste elevrådsmøde. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Opsamling fra sidst 
 

 - Trafik 
- Feriekalender 
- Kantine 
- Rengøring 

Feriekalenderen: Skolen starter d. 14/8-23. 
Trafik: Sylvia kommer på januar møde. 
Sidsel fortæller om Ordrups trafikbutlerordning. 
Forældre står hver dag foran skolen med gule 
veste. Det har en god præventiv effekt. Det er 
blevet koordineret ml. en fra skolebestyrelsen og 
klassekoordinatorer.  
Nadia præsenterer Asgers tegning over 
trafiksikkerhed omkring skolen. Asger deltager på 
næste bestyrelsesmøde. 
Rikke og Christoffer taler sammen inden næste 
møde.  
Sidsel, Christoffer og Sara får sat gule veste i værk 
til december 
Kantinen:  
En forælder (Sofie) har spurgt bistro 28 – og Dan 
har haft en dialog med Carsten fra Bistro 28. Han 
vil gerne have et oplæg og se køkkenet.  
Dan har talt med en, der kører skolekantine i 
Roskilde. Omkostningen går i nul, men lønnen er 
ekstern finansieret. Øregård undersøges også.   
Dan får noget information, som der kan 
udarbejdes et oplæg ud fra.  
Rengøring: Christoffer har sendt en mail til 
borgermesteren mv.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Data 17.40- 
18.00 

Karakterer – se bilag 
Nøgletal/UVM (uddannelsesstatisk.dk) 
Sygefravær – se bilag 
 

Karakterer: Kort gennemgang af karakter og de 
forskellige perspektiver der spiller ind. Fx køn– 
pigerne klarer sig estimeret en karakter højere 
end drengene. Årgang med få piger. Karaktererne 
har givet anledning til en dialog i udskolingen om 
karaktergivningsprocedure, og hvordan eleverne 
inddrages mere i processen. 
Vi har en stor elevudskiftning fra 6. årgang og 
opefter, så vi skal overveje, hvornår vi som skole 
kan sætte ind. Læsevejleder har stort fokus på 
læsning i udskolingen. Værd at bemærke, at vi 
scorer højt på trivsel.  
Vi tager data om fravær op. + følger op på 
udskolingens dialog om karakterer.  
NB den nye antimoppestrategi ligger på 
hjemmesiden.  

Aftaler omkring kommende 
punkter 

 Se liste nedenfor + artikel fra Dan Dan har sendt en artikel om legegrupper. Der 
ønskes en dialog i forhold til indhold i forældre 
pjece. Skolen beder relationsvejleder komme med 
input. Inviterer til et kommende bestyrelsesmøde.  

Mobiltelefoner i 
indskolingen 

18.10-
18.20 

Drøftelse af udviklingen Udskydes til næste møde– mange indskolingsbørn 
har nu telefoner, og der er grund til at kigge på 
vores mobilpolitik. Personale i indskolingen laver 
et oplæg.   

Stjernekikkert 18.20- 
18.50 

 Ulrich Borch fortæller om og viser 
stjernekikkerten.  

Eventuelt  18:55-
19:00 

 Næste møde:  
Opfølgning på vi ikke blander klasser.   
Opfordring til at vi hver gang fortæller en god 
historie om skolen.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Kommende punkter / 
opfølgning  

 Trafikvagter (januar) Sylvia og Asgar (forældre) 
Forskudt mødetid i udskolingen  
Om særligt udfordrede og særligt begavende børn  
Meddelelsesbogen  
Kommunikation til forældre ved fravær   
Ordensregler (Januar) 
Mobiltelefoner i indskolingen (Januar)  

Anna Signe laver et skriv, som kan formidles til 
klassekoordinatorer omkring indsatsen i forhold til 
særligt begavede børn. Tages eventuelt op på det 
kommende klassekoordinatormøde.  
Fraværsprocedure skal kommunikeres løbende til 
forældre.  

 

 


